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Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 24.10.2018 v RKD  v Sučanoch 
 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 15.10.2018. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu  
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka  

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. Mgr. Veronika Ďaďová   
2. Martin Rybár  
3. Ing. Eva Bencová  
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
6. Mgr. Róbert Kováč 
7. Jaroslav Makovník  
8. Bc. Ján Adamovský  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (ospravedlnený) 
10. Ing. Ján Jamriška 
11. Ing. Peter Belica  

 
Ostatní prítomní: 
1. Mgr. Eva Belicová -  právna zástupkyňa obce 
2. Viera Jašeková -    zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 
 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Komunálne voľby 
7. Návrh dodatku č. 4 k VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych daniach 
8. Návrh dodatku č. 4 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady 
9. Protest prokurátora proti VZN obce Sučany č. 8/2009 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia 
10. Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany o ochrane ovzdušia a 

poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia č. 8/2009 
11. .Návrh dodatku č. 9 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a 

prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany 
12. Návrh rozpočtu obce na rok 2019 - 2021 vrátane programového 
13.  Informácia o plnení rozpočtu obce za I - III. štvrťrok 2018 
14.  Zmena rozpočtu obce na rok 2018 
15.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce /predaj Areálu strelnice Pod Brezinou/ 
16.  Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2017/18 
17.  Návrh kultúrnych akcií na rok 2019 
18.  Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (výstavba 40bytového 

domu na Hradiskách, komunitné centrum, prístavba garáže hasičskej stanice, obytné 
kontajnery, vstup na cintorín, verejné osvetlenie ai.) 

19. Správa o činnosti komisií 
20. Rôzne 
21. Interpelácie 
22. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. 
Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová). Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. V zmysle § 12 Zákona o obecnom zriadení otvoril zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe, pozvánka bola 
zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase.   
 
Zápisom bola poverená p. Viera Jašeková. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. 
Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová). 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Trnovská, MPH. 
 
 
Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Kováč a p. Makovník. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie – Mgr. Kováč a p. Makovník: 
Za: 4 (Ing. Belica, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, Ing. Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Kováč a p. Makovník) 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Belica, Bc. Adamovský. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – Ing. Belica, Bc. Adamovský: 
Za: 4 (Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, p. Makovník, Ing. Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Belica, Bc. Adamovský) 
 
 
S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
 
p. starosta informoval, že program bol zverejnený na web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom 
rozhlase. 
 
Hlasovanie za schválenie programu v zmysle pozvánky: 
Za: 4 (Ing. Belica, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, Ing. Bencová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Kováč a p. Makovník) 
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Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Ďaďová. 
 
 
Správa o plnení uznesení OcZ 
 
p. prednosta informoval, že uznesenia obecného zastupiteľstva z posledného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva sú splnené okrem uznesenia č. 110/2018 – žiadosť o NFP „Wifi pre teba“ nie je 
uzatvorená. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o plnení uznesení (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. 
Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. Ďaďová). 
 
Správy z vykonaných kontrol 
 

Hlavná kontrolórka informovala, že spracovala správy z vykonaných kontrol: 
Správu č. 10/2018 z kontroly bežných výdavkov: položka 05.1.0 nakladanie s odpadmi v roku 2017,  
Správu č. 11/2018 z kontroly stavu a vývoja dlhu obce. 
 
K správe č. 10/2018 uviedla, že príjmovú časť tvoria poplatky a príjmy za odovzdané suroviny. 
Položka 051 je rozdelená na náklady na verejnú zeleň a zberný dvor. 
V súčasnosti prebehla aj kontrola Najvyššieho kontrolného úradu zameraná na odpady. V rámci 
klasifikácie výdavkov verejnej správy má obec náklady na odpad dobre zahrnuté. Ďalej ozrejmila 
spracovanú prehľadovú tabuľku nákladov na odpady.  
 
p. starosta uviedol, že príjmy z poplatkov za odpad majú byť použité len na odpad. Je možné, že sa 
bude z rozpočtu obce doplácať na likvidáciu odpadu. Poplatok od občana obci má zodpovedať 
nákladom na likvidáciu odpadu, čo sa bude riešiť navrhovanou úpravou VZN. Je snaha docieliť 
separáciou, aby náklady na likvidáciu odpadu boli nižšie. 
 
Rozprava: Ing. Bencová 
 
Ing. Bencová uviedla, že v Programovom rozpočte je uvedené, že separovaný odpad sa na 
celkovom množstve odpadu podieľa 11 %. Opýtala sa, či poplatok za zeleň je započítaný v 
separovanom odpade. Ak by toto bolo započítané, určite by bol percentuálny podiel vyšší.  
 
p. starosta odpovedal, že f. Brantner ponúka likvidáciu bioodpadu, čo by sa v percentuálnom 
podiele odrazilo. Kompostéry percento separácie odpadu neovplyvnia.  
 
p. prednosta doplnil, že separovaný odpad predstavuje 11 % z celkového množstva odpadu vrátane 
zelene. 
 
p. starosta dodal, že podstatné je znížiť množstvo komunálneho odpadu, napr. likvidáciou zeleného 
odpadu v kompostéroch.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že bude navrhovať v novozloženom obecnom zastupiteľstve, aby sa 
prešlo na 1-2 zložkový množstevný systém, nakoľko súčasný systém nemotivuje občanov k 
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separovaniu odpadu, zaplatia poplatok a všetok odpad nahádžu do komunálneho odpadu.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Belica. 
 
Hlavná kontrolórka k Správe č. 11/2018 z kontroly stavu a vývoja dlhu obce uviedla, že vzhľadom 
k tomu, že budúci rok sa plánuje prijatie úveru, prepočet sa bude robiť znova. Ku dňu vykonania 
kontroly boli zákonné limity dlhovej zaťaženosti nasledovné: v rámci celkového úverového 
zaťaženia obce sa jedná o limit vo výške 8,89 % z celkových bežných príjmov predchádzajúceho 
kalendárneho roka a v rámci splátok úrokov a istín je hranica na hodnote 4,6 %. 
Je reálny predpoklad pre bezproblémové prijatie úveru budúci rok.  
 
p. starosta dodal, že obec má zdravé financie. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných 
kontrol: 
Správu č. 10/2018 z kontroly bežných výdavkov: položka 05.1.0. nakladanie s odpadmi v roku 2017  
Správu č. 11/2018 z kontroly stavu a vývoja dlhu obce (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. 
Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica). 
 
 
K o m u n á l n e     v o ľ b y 
 
p. prednosta informoval, že 10. 11. 2018 sa uskutočnia komunálne voľby pre voľbu starostu a 11 
poslancov. Bol vytvorený jeden volebný obvod, 4 okrsky (Robotnícky kultúrny dom, Základná 
škola, Bilingválne gymnázium, Psychiatrická liečebňa). 
Bolo zaevidovaných 6 kandidátov na starostu obce: 
1. Marián Dianovský, Ing., 43 r., manažér, nezávislý kandidát 
2. František Ďurica, 49 r., SZČO,Smer – sociálna demokracia 
3. Róbert Kováč, Mgr., 57 r., SZČO, nezávislý kandidát 
4. Vladimír Plžik, Ing., 58 r., starosta obce, nezávislý kandidát 
5. Martin Rybár, 44 r., energetik, nezávislý kandidát 
6. Valéria Tučeková, Mgr., 45 r., podnikateľka, nezávislá kandidátka 
 
Na poslancov obecného zastupiteľstva bolo zaregistrovaných 45 kandidátov: 
1. Ján Baka, 29 r., podnikateľ, Koalícia Sloboda a solidarita, Obyčajní ľudia a nezávislé osobnosti 
(oľano), Sme rodina 
2. František Bednár, 44 r., konateľ, nezávislý kandidát 
3. Peter Belica, JUDr., Mgr., 39 r., advokát, Kresťanskodemokratické hnutie 
4. Eva Bencová, Ing., 55 r., SZČO, nezávislá kandidátka 
5. Vladimír Brveník, 52 r., SZČO, nezávislý kandidát 
6. Renáta Brveníková, Mgr., 43 r., zdravotná sestra, Doma dobre 
7. Ľubomír Bukový, 56 r., pekár, Komunistická strana Slovenska 
8. Vladimír Bulej, PhD., Ing. 34 r., vysokoškolský pedagóg, Kresťanskodemokratické hnutie 
9. Dana Cervanová, Mgr., 52 r., profesionálny rodič, Progresívne Slovensko 
10. Patrik Čabuda, 27 r., operátor el.zariadení, nezávislý kandidát 
11. Veronika Ďaďová, Mgr., 33 r., učiteľka, Kresťanskodemokratické hnutie 
12. Renáta Dianovská, 43 r., zdravotná sestra, nezávislá kandidátka 
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13. Marián Dianovský, Ing., 43 r., manažér, nezávislý kandidát 
14. František Ďurica, 49 r., SZČO, Smer – sociálna demokracia 
15. Eduard Facuna, 64 r., dôchodca, Strana rómskej koalície - srk 
16. Tibor Farkaš, 62 r., dôchodca, nezávislý kandidát 
17. Anna Ferková, 67 r., dôchodkyňa, Smer – sociálna demokracia 
18. Martin Giert,38 r., vodič, nezávislý kandidát 
19. Jarmila Hanáková, Mgr., 34 r., pedagóg, Komunistická strana Slovenska 
20. Lenka Hlavatá, 34 r., farmaceutka, Smer – sociálna demokracia 
21. Maroš Chmúrny, 30 r., nezamestnaný, nezávislý kandidát 
22. Milan Jenčík, 60 r., robotník, Kotleba – ľudová strana naše Slovensko 
23. Róbert Kováč, Mgr., 57 r., SZČO, nezávislý kandidát 
24. Richard Koyš, MUDr. 46 r., lekár, Kresťanskodemokratické hnutie 
25. Emília Kučková, 45 r., vedúca stravovania, Slovenská národná strana 
26. Ľubomír Kyselica, 47 r., štátny zamestnanec, nezávislý kandidát 
27. Michal Ličko, 39 r., SZČO, nezávislý kandidát 
28. Jaroslav Makovník, 53 r., dôchodca, Komunistická strana Slovenska 
29. Klaudia Malková, 23 r., SZČO, nezávislá kandidátka 
30. Róbert Matula, Mgr., 33 r., referent OR PZ Martin, nezávislý kandidát 
31. Eva Matúšková, Bc., 51 r., referentka, nezávislá kandidátka 
32. Miroslav Miert, JUDr., 30 r., právnik, Slovenská národná strana 
33. Miroslav Mihálik, 66 r., dôchodca, nezávislý kandidát 
34.Radomír Murček, Mgr., 38 r., učiteľ, nezávislý kandidát 
35. Jana Očková, Ing., 42 r., technológ, nezávislá kandidátka 
36. Branislav Oreška, Mgr. Et Bc., 28 r., referent, Kresťanskodemokratické hnutie 
37. Gabriela Pecková, Mgr., 49 r., učiteľka ZŠ, Kresťanskodemokratické hnutie 
38. Eva Plžiková, Mgr., 50 r., sociálna pracovníčka, Doma dobre 
39. Ctibor Pročka, 68 r., dôchodca, nezávislý kandidát 
40. Samuel Skokňa, Mgr., 28 r., enviromentálny manažér, Progresívne Slovensko 
41. Martina Šestáková, 42 r., predavačka, Smer – sociálna demokracia 
42. Marián Špirko, Ing., 53 r., odborný referent, nezávislý kandidát 
43. Ján Šteuček, 75 r., dôchodca, Doma dobre 
44. Miroslava Trnková, JUDr., 27 r., advokátska koncipientka, nezávislá kandidátka 
45. Iveta Trnovská, MUDr., MPH, 55 r., lekárka, nezávislá kandidátka 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informácie o komunálnych voľbách (Ing. Belica, Mgr. 
Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. Ďaďová, JUDr. Mgr. 
Belica). 
 
 
 
Návrh dodatku č. 4 k VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych daniach 
 
p. prednosta informoval, že materiál bol prítomným v predstihu zaslaný elektronicky. Návrh 
dodatku bol zverejnený na úradnej tabuli a web-stránke obce. 
Návrh VZN mení znenie ustanovenia § 8 Sadzba dane ods. 2 písm. a) a písm. b) VZN č. 6/2014 o 
miestnych daniach na nasledovné znenie: 
a) stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú doplnkovú funkciu pre hlavnú stavbu 0,14 €/m² 
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b) stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, stavby 
využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na vlastnú 
administráciu 0,14 €/m². Bol urobený aj prepočet sadzby na 0,16 €/m², v prípade vôle poslancov je 
možné zvýšenie sadzby. 
 
p. starosta dodal, že zo zákona je obec povinná upraviť rozdiel medzi  najvyššou a najnižšou daň na 
maximálne desaťnásobok. Do r. 2023 bude potrebné zvýšenie sadzby na 0,16 €/m². Táto zmena 
VZN prinesie príjem do rozpočtu 24 tis. €. 
Ekonomická komisia návrh VZN prejednala, doporučila schváliť sadzbu dane na 0,14 €/m². 
 
Hlasovanie za schválenie Dodatku č. 4 k VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych daniach: 
Za: 8 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Návrh dodatku č. 4 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady 
 
p. prednosta uviedol, že pri kontrole odpadov bolo zistené, že je potrebné zvýšenie poplatku: 
A/ Mení sa znenie § 9 ods. 1 VZN na nasledovné: 
„Obec Sučany stanovuje sadzbu poplatku 0,057 € za osobu a kalendárny deň v prípadoch, na ktoré 
sa nevzťahuje sadzba pre množstvový zber." 
B/ Mení sa znenie § 9 ods. 2 VZN na nasledovné: 
„ Obec Sučany stanovuje pre množstvovom zbere sadzbu poplatku za komunálny odpad o výške 
0,057 € za jeden kg komunálneho odpadu." 
C/ Mení sa znenie § 9 bod 4 VZN na nasledovné: 
" Obec Sučany stanovuje sadzbu poplatku 0,013 € na 1 miesto/stoličku/ v užívanej nehnuteľnosti v 
obci určenej na poskytovanie reštauračných, kaviarenských alebo iných pohostinských služieb." 
D/ Mení sa § 12 na nasledovné znenie: 
„Zníženie, odpustenie a vrátenie poplatku." 
Prílohou Dodatku je tlačivo pre podanie žiadosti o odpustenie, zníženie, príp. vrátenie poplatku. 
Ekonomická komisia doporučila návrh dodatku schváliť. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Rybár.  
 
Hlasovanie za schválenie dodatku č. 4 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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Protest prokurátora proti VZN obce Sučany č. 8/2009 o ochrane ovzdušia a 
poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
 
p. prednosta informoval, že pôvodné VZN obsahovalo veci nad rámec zákona, najmä ustanovenia, 
ktoré sú priamo v zákone, bolo vznesené upozornenie prokurátora a na základe neho obec navrhuje 
zmenu v príslušnom VZN, čo bude riešené v nasledovnom bode. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Protest prokurátora proti VZN obce Sučany č. 8/2009 o 
ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. 
Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár). 
 
Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany o ochrane 
ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia č. 8/2009 
 
p. prednosta informoval, že VZN bolo upravené, zohľadňuje pripomienky prokurátora. 
 
Hlasovanie za schválenie dodatku č. 2 k VZN obce Sučany o ochrane ovzdušia a poplatkoch za 
znečisťovanie ovzdušia č. 8/2009: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Návrh dodatku č. 9 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na 
mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany 
 
p. starosta informoval, že VZN sa schvaľuje každoročne, aby mali MŠ, ŠKD, ŠJ porovnateľné 
náklady.  
 
Ing. Bencová sa opýtala, koľko detí navštevuje materskú školu. 
 
p. Rybár odpovedal, že MŠ navštevuje 97 detí, z toho 6 rómskych. Kapacita materskej školy je 
naplnená.  
 
Ing. Belica sa opýtal, ako bude v praxi fungovať poskytovanie obedov zadarmo. 
 
p. starosta uviedol, že toto riešil s riaditeľkou ZŠ. Toto nariadenie vlády sa môže prejaviť v 
nákladoch. ZŠ má 250 stravníkov z 350 detí. Jeden obed stojí 1,20 €/dieťa. 
 
Hlasovanie za schválenie dodatku č. 9 k VZN 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 
škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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Návrh rozpočtu obce na rok 2019 - 2021 vrátane programového rozpočtu 
 
p. prednosta informoval, že materiály boli prítomným zaslané elektronicky. Naniesol návrh na 
doplnenia oproti zverejnenému návrhu: 

Príjem na rok 2019: 
322 – dotácia MV SR   +764 540,- € 
514 – úver SFRB      +1 123 750,- € 
Výdaj 2019: 
06.6.0 – 712 – Nákup BD 40 b. j.      + 1 796 050,- € 
06.6.0 – 712 – Technická vybavenosť  + 92 240,- € 

 
p. starosta povedal, že návrh rozpočtu, programový rozpočet bol zverejnený na úradnej tabuli a 
web-stránke obce v zákonom stanovenej lehote. 
 
Rozprava: Ing. Bencová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica 
 
Ing. Belica sa opýtal, akým spôsobom sa vyvíja súdny spor obce s f. Sagacita. Ako sa využijú 
prostriedky v prípade výhry súdneho sporu. 
 
p. starosta uviedol, že Obec urobí všetko preto, aby súdny spor vyhrala. Uznanie dlhu podpísal 
vtedajší starosta i projektový manažér. 
 
Ing. Bencová požiadala o ozrejmenie úveru 280 tis. €. 
 
p. starosta odpovedal, že Bytový dom Hrabiny je krytý z prostriedkov Ministerstva výstavby a 
Štátneho fondu rozvoja bývania. Tým, že na technickú vybavenosť je potrebných o 280 tis. € viac, 
tieto je potrebné vykryť z rozpočtu obce. Výstavbou bytového domu sa zvýši počet obyvateľov s 
trvalým pobytom v obci a podielové dane.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že rozpočet je spracovaný opatrne. Vyjadril sa k spomínaným súdnym 
sporom, nie je predpokladateľné, ako súdny spor o 157 tis. € dopadne.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch v súlade s § 11 ods. 4 
písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a § 10 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov  
I. prerokovalo  
Návrh rozpočtu obce na roky 2019 – 2021 s doplnkom ako bol zverejnený 2021 a Návrh 
programového rozpočtu obce Sučany na roky 2019 – 2021 
Návrh na doplnenie do rozpočtu na rok 2019 oproti zverejnenému návrhu 

Príjem na rok 2019: 
322 – dotácia MV SR +764 540,- € 
514 – úver SFRB +1 123 750,- € 
Výdaj 2019: 
06.6.0 – 712 – Nákup BD 40 b. j. 1 796 050,- € 
06.6.0 – 712 – Technická vybavenosť +92 240,- € 
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II. berie na vedomie   

a) návrh rozpočtu na roky 2020 a 2021 
b) odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2019 – 2021 

 
III. schvaľuje 

1 Rozpočet obce na rok 2019 vrátane programov a podprogramov a doplnkom oproti 
zverejnenému rozpočtu  
Návrh na doplnenie do rozpočtu na rok 2019 oproti zverejnenému návrhu 
Príjem na rok 2019: 
322 – dotácia MV SR +764 540,- € 
514 – úver SFRB +1 123 750,- € 
Výdaj 2019: 
06.6.0 – 712 – Nákup BD 40 b.j. 1 796 050,- € 
06.6.0 – 712 – Technická vybavenosť +92 240,- € 

Za: 8 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, JUDr. 
Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 1 (Ing. Bencová)  
Zdržal sa: 0 
 
 
Informácia o plnení rozpočtu obce za I - III. štvrťrok 2018 
 
p. prednosta informoval, že materiál bol prítomným v predstihu doručený elektronickou formou. 
 
Nakoľko do rozpravy sa nikto neprihlásil, p. starosta vyzval k hlasovaniu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Informáciu o 
plnení rozpočtu obce za I – III. štvrťrok 2018: 
(Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2018 
 
p. prednosta informoval, že materiály boli zaslané v predstihu elektronicky.  
 
p. starosta informoval o zmenách oproti predloženým materiálom. Uviedol, že projekt na zakúpenie 
elektromobilu bol neúspešný. Realizuje sa projekt cezhraničnej spolupráce „Od vzájomnosti k 
spoločnej štátnosti“. Vyúčtovanie nákladov je potrebné predložiť Žilinskému samosprávnemu kraju 
do 31.1.2019 po doručení všetkých faktúr. K 15.12.2018 sa zatvorí štátna pokladnica. Peniaze obec 
dostane pravdepodobne budúci rok. 
 
Ekonomická komisia doporučila materiál schváliť. 
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p. Rybár uviedol, že sa pracuje na projekte „Komunitné centrum“. Je november, je potrebné zvážiť, 
či sa otvorí strecha a pôjde sa do výmeny krytiny. 
Čo sa týka realizácie Rekonštrukcie verejného osvetlenia, pracovalo sa v súbehu, nebolo dodržané 
ochranné pásmo.  
 
p. starosta dodal, že výmenu krytiny je možné urobiť za tri dni. Ak nebudú peniaze minuté, 
premietnu sa naspäť do rozpočtu.  
 
Ing. Bencová uviedla, že riaditeľka mala v základnej škole haváriu. Opýtala sa, či sa toto premietlo 
v rozpočte. 
 
p. starosta odpovedal, že riaditeľka bude hľadať vlastné rezervy. V prípade potreby je možné 
vlastnými rozpočtovými opatreniami starostu toto zohľadniť. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že riaditeľka mala naplánovanú opravu podláh z vlastných rezerv. Keď sa to 
odkrylo, bolo zistené, že to bude náročnejšie na financie, ako sa predpokladalo.  
Dlhodobo mali v škole únik vody, platili viac za spotrebu vody a v jednom mieste im podmočenie 
ohrozovalo stabilitu budovy. Problém riešili s p. Matuškom, no pre riaditeľku školy to boli náklady, 
s ktorými nerátala. 
Pre chod jedálne bol zakúpený konvektomat, riaditeľka má obavy, že 10 tis. € jej môže do konca 
roka chýbať.  
 
p. starosta odpovedal, že ZŠ má príjmy z prenájmu priestorov. Obec disponuje s týmito 
prostriedkami, investujú sa v prospech ZŠ, tentokrát boli použité na konvektomat. Ak budú škole 
chýbať peniaze, je priestor a riešenie rozpočtovými opatreniami starostu obce.  
 
p. Rybár doplnil, že riaditeľka ZŠ mohla požiadať obec o investíciu. Rozpočtované prostriedky by jej 
mali postačovať. K havárii došlo v máji, faktúry boli doručené v júli a októbri, jedna ešte nebola 
doručená.  
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo Zmeny rozpočtu v 
položkách nasledovne:  
Príjem: 
111 - -daň zo závislej činnosti -222 800,- € 
 
Výdaj:  
01.1.2 - 711 – Nákup pozemkov +15 200,- €  
06.6.0 – 711 – Nákup pozemkov -15 200 - €  
06.6.0 – 712 – Nákup BD 40 b.j. -262 800,- €  
01.1.1.0 – 714 – nákup elektromobil -5 000,- €  
04.4.3 – 716 – prípr. a projek. dokumentácia -10 000,- €  
09.5.0 – 717 – rekonštrukcia KC/strecha/ +10 000,- €  
06.2.0 – 610 – mzdy VPP +25 000,- €  
08.1.0 – 630 – oprava a údržba/kúrenie kolkáreň/ +5 000,- €  
06.4.0 – 717 – Rekonštrukcia VO +5 000,- €  
08.4.0 – 717 – Pamätník cintorín +11 500,- €  
08.4.0 – 630 – cezhraničná spolupráca +4 500,- €  
08.1.0 – 717 – výstavba kontaj. šatní -6 000,- € 
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Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Autoremedúra uznesení – použitie rezervného fondu 
 
Ing. Jamriška sa opýtal, koľko doposiaľ stála rekonštrukcia verejného osvetlenia a koľko bude stáť, 
kým to bude kompletné. 
 
p. Rybár odpovedal, že od r. 2015 stála investičná akcia cca 300 tis. €. Je pokrytých 95 % obce 
okrem časti priemyselnej zóny a námestia. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch: 

I. prerokovalo 

Autoremedúru uznesenia č. 42/2018 ods. e/  
z pôvodného znenia:  
e/ použitie rezervného fondu vo výške 250 000,- € na kapitálové výdavky v roku v roku 2018  
a to na: 
04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií 55 000,- € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia 100 000,- € 
06.6.0 -711 - Nákup pozemkov 55 000,- € 
08.1.0.- 717 – Výstavba šatní pri kolkárni 35 000,- € 
01.1 – 714 - Nákup elektromobilu 5 000,- € 
 
II. schvaľuje 
nové znenie:  
Uznesenia OcZ Sučany 24.10.2018 e/ použitie rezervného fondu vo výške 250 000,- € na kapitálové 
výdavky v roku v roku 2018 a to na: 
04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií 55 000,- € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia 100 000,- € 
06.6.0 -711 - Nákup pozemkov 55 000,- € 
08.1.0.- 717 – Výstavba šatní pri kolkárni 35 000, - € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia 5 000,- € 
Za: 8 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. Ďaďová, JUDr. 
Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška)  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 

Autoremedúra uznesenia č. 106/2018  
z pôvodného znenia : 
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Príjem: 
454 – Použitie RF +290 000,- € 
Výdaj: 
03.2.0 -717 - Výstavba garáže DHZO +20 000,- € 
08.1.0 -717 – Výstavba šatní +23 000,- € 
05.1.0 -714 - Nákup kosačky +4 000,- € 
06.4.0 -717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia +77 000,- € 
04.4.1 -717 - Rekonštrukcia komunikácií +79 000,- € 
04.5.1 –717– Vybudovanie cyklocestičky +20 000,- € 
06.6.0–717– Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu +20 000,- € 
06.6.0 –717– Rekonštrukcia obytných kontajnerov +10 000,- € 
08.4.0–717– Rekonštrukcia vstup cintorín +57 000,- € 
 
II. schvaľuje 
 
nové znenie: 
Príjem: 
454 – použitie RF +290 000,- € 
Výdaj: 
03.2.0 -717 - Výstavba garáže DHZO +20 000,- € 
05.1.0 -714 - Nákup kosačky +4 000,- € 
06.4.0 -717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia +77 000,- € 
04.4.1 -717 - Rekonštrukcia komunikácií +79 000,- € 
06.6.0–717– Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu +5 000,- € 
06.6.0 –717– Rekonštrukcia obytných kontajnerov +10 000,- € 
08.4.0–717– Rekonštrukcia vstup cintorín +57 000,- € 
04.4.3 – 716 – Projektová dokumentácia +5 000,- € 
09.5.0 – 717 - Rekonštrukcia KC +10 000,- € 
08.1.0 – 717 – kontajnerové šatne FO +23 000,- € 
Za: 8 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, JUDr. 
Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Bencová)  
 
Úver – Bytový dom Hradiská 
 
Hlavná kontrolórka  podala stanovisko k prijatiu úveru pre Bytový dom Hradiská. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  v Sučanoch 

I. prerokovalo návrh na prijatie úveru vo výške 280 000,00 € na realizáciu projektu „Stavebné 
úpravy a nadstavba nájomného BD Hradiská 40 b.j., Sučany“ s účelom najmä financovania 
neoprávnených výdavkov, kúpnej ceny pozemkov, stavby a technickej vybavenosti a na 
spolufinancovanie spoluúčasti obce na oprávnených výdavkoch 
 
II. schvaľuje prijatie úveru vo výške 280 000,00 € na realizáciu projektu „Stavebné úpravy a 
nadstavba nájomného BD Hradiská 40 b.j., Sučany“ s účelom najmä financovania neoprávnených 
výdavkov, kúpnej ceny pozemkov, stavby a technickej vybavenosti a na spolufinancovanie 
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spoluúčasti obce na oprávnených výdavkoch: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce - predaj Areálu strelnice Pod 
Brezinou 
 
p. starosta informoval, že k uvedenej problematike zvolal verejné prerokovanie občanov 3.10.2018 
o 16,00 hod. v Robotníckom kultúrnom dome. Výsledok rokovania sa premietol do podmienok, 
ktoré je obec povinná zverejniť ak bude odpredávať majetok z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že problematika bola prerokovaná, obe strany dospeli k jej uzatvoreniu. 
 
p. prednosta skonštatoval, že vec sa rieši prijatím dvoch uznesení OZ č. 137/2018 (odpredaj) a 
138/2018 (záložné právo a vecné bremeno). 
 
JUDr. Belica uviedol, že je to dlhodobý proces od prvého polroku minulého roku, v septembri sa 
podarilo dohodnúť. V kúpnej a záložnej zmluve sú uvedené aj časové lehoty k organizovaniu 
kultúrnej akcie raz ročne. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že prítomní dostali znenie so zapracovanými pripomienkami z komisií 
oproti minule schválenému zneniu vyznačenými červenou farbou a pripomienkami JUDr. 
Kevického vyznačenými modrou farbou, s ktorými ako právna zástupkyňa obce nesúhlasí, a to 
konkrétne bod 7.2, posledná odrážka. Tento text by mal byť zo zmluvy vypustený. 
 
Mgr. Žuchová uviedla, že z pozície hlavnej kontrolórky musí podotknúť, že z legislatívnych 
ustanovení vyplýva, že obec má konať vo verejnom záujme. Prevod za 1 € môže byť braný ako 
obchádzanie zákona o majetku obcí, takýto prevod by mohol byť v rozpore s uvedenými 
ustanoveniami zákona.  
 
p. starosta uviedol, že bolo zvolané verejné prerokovanie občanov, ktorí majú iný názor.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že chápe situáciu, že Poľovnícke združenie majetok zveľadilo, no pri 
prevode majetku musí byť dodržaný zákon. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že sa nejedná o simuláciu darovania za kúpu, nakoľko sa vie 
zdokladovať rozdiel. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že návrh JUDr. Kevického je neurčitý. Predkupné právo za 1 € bolo 
prerokované na verejnom zhromaždení, námietky vznesené neboli.  
 
Ing. Bencová uviedla, že zmluva od verejného prerokovania nie je zmenená,  
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p. Chorvát uviedol, že JUDr. Kevický upozornil, že kupujú od obce pozemok za 1 € pozemok, 
investície, stavebné úkony budú na poľovníckom združení (ak postavia budovu, ktorá tam nestála). 
 
p. prednosta povedal, že zmluva rieši stavbu i pozemky.  
 
p. starosta povedal, že pokiaľ sa dohodne iné riešenie, ako bolo verejne prerokované, bude potrebné  
zverejnenie a opätovné prerokovanie na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
 
p. Milan Kožuch uviedol, že v obci sú dva strelecké kluby. Vyjadril obavu, že tieto budú vydané na 
milosť a nemilosť poľovníckemu združeniu. Navrhol, aby bolo uložené vecné bremeno vypožičania 
priestorov strelnice za 1 €. 
 
p. starosta odpovedal, že toto konkrétne nie je možné riešiť, nakoľko pripomienky neboli v lehote 
vznesené.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že túto požiadavku je možné riešiť na vrub obce. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje predaj nehnuteľného 
majetku obce Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to Areál strelnice na ul. Pod Brezinou, 
ktorý sa skladá z:  
- pozemku par. č. CKN 2158/2 , druh pozemku ostatná plocha o výmere 4388 m2 
- pozemku par. č. CKN 2158/13, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 86 m2 
- stavba prevádzková budova strelnice súpisné číslo 2153 postavená na pozemku par. č. CKN 
2158/13 
 
vedené na liste vlastníctva č. 1881 v katastrálnom území Sučany, vo vlastníctve Obce Sučany, 
Námestie SNP č. 1531/31, 038 52 Sučany, SR, podiel 1/1, Poľovníckemu združeniu Jarolím Sučany, 
P. O. Box 6 Sučany, 03852 Sučany, IČO: 36132209 za kúpnu cenu spolu vo výške 1 €.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je, že Poľovnícke združenie Jarolím Sučany počas 
doterajšieho nájmu predmetného areálu, ktorý bol zdevastovaný, použilo na celkovú rekonštrukciu 
15.000 € zo svojich zdrojov, na opätovné sprevádzkovanie odpracovalo v areáli viac ako 1000 
brigádnických hodín, tak aby areál mohol slúžiť svojmu účelu a verejnému záujmu. PZ Jarolím 
Sučany vybudovalo prístupovú cestu do areálu, ktorú má záujem taktiež získať do vlastníctva, 
pričom naďalej bude vykonávať činnosť smerujúce k zveľadeniu areálu strelnice.  

Obec Sučany bude mať možnosť naďalej areál strelnice využívať viackrát ročne na vykonávanie 
rôznych kultúrnospoločenských podujatí pre širokú verejnosť, čo je konkretizované v Kúpnej 
zmluve: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
- zriadenie záložného a predkupného práva na nehnuteľnosti: 
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- pozemok parcela č. CKN 2158/2 , druh pozemku ostatná plocha o výmere 4388 m2 
- pozemok parcela č. CKN 2158/13, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 86 m2 
- stavba prevádzková budova strelnice súpisné číslo 2153 postavená na pozemku parcela č. CKN 
2158/13 
v zmysle predloženej kúpnej zmluvy a zmluvy o zriadenie záložného práva uzatvorených s 
Poľovníckym združením Jarolím Sučany, P. O. Box 6 Sučany, 03852 Sučany, IČO: 36132209  
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Priestor pre občanov 
 
p. Milan Kožuch uviedol, že minulý rok sa na strelecký krúžok pri ZŠ SNP Sučany prihlásili dve 
deti. Uviedol, že sa pokúsi im vyjsť v ústrety v rámci telesnej výchovy. 
 
p. prednosta odpovedal, že toto je na riešenie komisie kultúry a športu, prejednanie záujmu a 
možností s riaditeľkou ZŠ. V prípade záujmu je možné požiadavku následne ďalej riešiť.  
 
 
Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2017/18 
 
p. Rybár uviedol, že Regionálny úrad verejného zdravotníctva schválil prevádzku školskej jedálne s 
podmienkou uteplenia pergoly. Je potrebné nájsť vhodné technické riešenie.  
 
p. prednosta doplnil, že v prípade riešenia plynofikáciou by sa zvonku položilo potrubie, v pergole 
by sa umiestnili gamatky. Ďalšou možnosťou je umiestnenie infra sálavých panelov. Je potrebné 
vyhriať pergolu na dve hodiny počas presunu detí na obed. 
 
p. Rybár uviedol, že sálavé panely spôsobia efekt akoby svietilo slnko. Gamatky môžu spôsobiť 
kondenz. 
K vyhodnoteniu činnosti MŠ za predchádzajúci školský rok uviedol, že riaditeľka MŠ informovala 
o výsledku výchovno-vzdelávacej činnosti, ktorú rada MŠ odporučila schváliť. Výsledkom zápisu 
bola úloha, aby riaditeľka MŠ spracovala v januári anketu o prieskume záujmu rodičov o prevádzku 
MŠ počas letných prázdnin. Rodičia budú za prihlásené deti musieť zaplatiť pevný poplatok, aby 
mala riaditeľka istotu v stravovaní detí. Najmenej môže byť MŠ zatvorená počas prázdnin 3 týždne, 
v súčasnosti je zatvorená 5 týždňov počas letných prázdnin. 
 
Mgr. Ďaďová informovala o správe o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ SNP Sučany. Komisia sa 
zaoberala interakciou generácií, ZŠ má záujem realizovať krúžok háčkovania, paličkovania 
prostredníctvom aktívnych dôchodcov.  
ZŠ realizuje vzdelávanie hravou formou. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2017/18. 
Kultúrna komisia doporučuje obecnému zastupiteľstvu uvedenú správu schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o 
výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ SNP Sučany: 
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Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o 
výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Sučany: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Návrh kultúrnych akcií na rok 2019 
 
p. prednosta informoval, že materiál bol prítomným zaslaný elektronicky. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Plán 
kultúrnych akcií na r. 2019: 
Za: 9 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (výstavba 40-
bytového domu na Hradiskách, Komunitné centrum, Prístavba garáže hasičskej 
stanice, obytné kontajnery, vstup na cintorín, verejné osvetlenie ai.) 
 
p. starosta informoval, že na stavbe „Bytový dom Hradiská“ sa realizujú vnútorné priestory. Čo sa 
týka stavby „Komunitného centra“, problémom je, že sa blíži koniec roka a 15.12. sa uzatvára štátna 
pokladnica. Ak sa to nestihne, faktúry s vyúčtovaním bude možné podať v januári budúceho roku. 
Výstavba garáží OHZ je pred dokončením. Čo sa týka obytných kontajnerov, bolo vydané stavebné 
povolenie, robia sa úpravy. Tri obytné kontajnery budú presunuté, vyriešia sa obyvatelia 
Partizánskej 24. Elektrickú energiu bude platiť obec a následne ju rozráta nájomníkom. 
K problému dokončenia územného plánu obce uviedol, že bol za spracovateľom - p. Pavlíkom v 
Tvrdošíne, dal výpoveď zmluvy. Územný plán sa predlžuje, nie je vybratý nový spracovateľ. Jeho 
spracovaním sme viazaní k získaniu pozemku, je potrebný pre cyklocestu v priemyselnej zóne. Pri 
výstavbe bytovky bolo zistené, že je tam priestor pre ďalšiu bytovku. Riaditelia priemyselných 
podnikov, psychiatrickej liečebne požadujú k stabilizovaniu zamestnancov rozšírenie možností 
bývania. 
Informoval o rozširovaní verejného osvetlenia. 
p. starosta pozval prítomných na odhalenie pamätníka padlým v prvej svetovej vojne, ktoré sa 
uskutoční 25.10.2018 o 11,00 hod. na miestnom cintoríne. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Trnovská, MPH. 
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p. prednosta informoval, že cez malé projekty UPSVaR Martin bola vytvorená 4-členná pracovná 
skupina, ktorá podáva 100% výkony v MŠ, na cintoríne, pri výsadbe zelene, realizuje prípravné 
práce pre osadenie obytných kontajnerov.  
 
Mgr. Kováč sa opýtal, či bolo nutné robiť také silné základy pod kontajnery, ktoré sa majú 
umiestniť pri Váhu. 
 
p. prednosta odpovedal, že vzhľadom k zloženiu pôdy sa robila navážka, základ sa robí nad 
terénom. Deväť kontajnerov bude umiestnených v jednej línii. Realizácia prebehla v zmysle 
projektu. Jednou líniou sú vedené siete – vodovod a elektrina. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu i investičných akciách v obci. 
Za: 10 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár, MUDr. Trnovská) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Správa o činnosti komisií 
 
JUDr. Mgr. Belica informoval, že komisia verejného poriadku nezasadala, ale pracovala. 
Odpovedali na všetky doručené sťažnosti. 
 
MUDr. Trnovská, MPH. informovala, že komisia sa zaoberala žiadosťami o pridelenie bytov. 
Mgr. Marčeková informovala o situácii spôsobenej tromi neprispôsobivými žiakmi základnej školy. 
Toto riešili i terénne sociálne pracovníčky obce, miestna občianska poriadková služba, rodičia však 
nespolupracujú. 
 
p. prednosta dodal, že obec je v jednaní so štátnou políciou a Úradom práce, soc. vecí a rodiny 
v Martine.  
 
p. prednosta informoval o doručených žiadostiach:  
- Dagmar Puškovej o prenájom garáže pri Váhu 9, ktorú chce využiť na skladovanie materiálu, 
- Dušana Bongilaja o prenájom kontajnera 9B. 
 
p. starosta uviedol, že obytné kontajnery by mali byť pre sociálne najneprispôsobivejších občanov.  
 
p. Rybár informoval o činnosti ekonomickej komisie, ktorá prerokovala všetky body v zmysle 
pozvánky. Informoval ohľadom dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany, ktorý predložil 
predpokladané náklady na r. 2019 vo výške 22.360 EUR. Ekonomická komisia doporučila riešiť 
túto dotáciu po predložení skutočných nákladov.  
Ďalej bola komisiou prejednaná žiadosť Skialpinistického klubu o dotáciu vo výške 2 tis. € na 
zimné značenie turistického chodníka od Vendovky na Kriváň, komisia doporučuje žiadosti 
vyhovieť, aby bol chodník dobre značený z hľadiska bezpečnosti cez zimné obdobie. 
 
Ing. Bencová informovala o činnosti stavebnej komisie. Komisia riešila územný plán obce Sučany, 
žiadosť o schválenie zámeru výstavby ručnej autoumývarne vedľa benzínovej pumpy. Súčasťou 
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žiadosti bola aj vizualizácia.  Jedná sa o obdobný zámer ako na konci Vrútok. 
Komisia bola informovaná o žiadosti p. Dagmar Puškovej o prenájom garáže pri Váhu 9, ktorú chce 
využiť na skladovanie materiálu. 
 
p. starosta informoval, že cez EKS bola vysúťažená dodávka kompostérov. S týmto verejným 
obstarávaním bolo spojených veľa problémov. Prvá zmluva bola vypovedaná, druhú súťaž vyhrala 
firma Europa Media House. Zrušením súťaže by obec prišla o finančné prostriedky z eurofondov. 
Dodávateľ listom požiadal o predĺženie lehoty dodania kompostérov, obec si v zmysle zmluvy 
uplatní sankcie.  
 
Mgr. Kováč sa opýtal, prečo je nájomné v obytných kontajneroch len 66 € mesačne. 
 
p. prednosta povedal, že samotný nájom je 66 € mesačne, naviac platia za energie 44 € mesačne na 
vodné, stočné, elektrickú energiu. Zabezpečuje sa bytová politika nižšieho štandardu, je potrebné 
skúmať dodržanie podmienok, nie je možné riešiť to plošne. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
uzatvorenie nájomných zmlúv na byty (obytné kontajnery) nachádzajúce sa na  
ulici Pri Váhu v katastrálnom území Sučany, obytná ploche 54 m2 za  
nájomné 66 €/mesiac plus zálohy na služby spojené s užívaním bytu, za dodávku vody,  
stočné, za spotrebu elektrickej energie a odpad, vo výške 44,- Eur/mesiac pre nasledovných  
nájomníkov:  
- vchod č. 9B, prízemie, č. bytu 9B pre nájomníka Dušana Bongilaja s rodinou  
na obdobie od 1.11. 2018 do 31. 10. 2019  
- vchod č. 10A, prízemie, č. bytu10A pre nájomníčku Veroniku Facunovú s rodinou  
na obdobie od 1.1. 2019 do 31. 12. 2019  
- vchod č. 10B, prízemie, č. bytu10B pre nájomníčku Ivetu Facunovú s rodinou  
na obdobie od 1.1. 2019 do 31. 12. 2019: 
Za: 8 (Ing. Belica, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, 
p. Rybár, MUDr. Trnovská) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Kováč, Ing. Bencová) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Sučany pre Skialpinistický klub Sučany vo výške 2000 €  
na zimné značenie chodníka - modrá značka Sučany, Námestie SNP - Malý Fatranský Kriváň: 
Za: 10 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár, MUDr. Trnovská) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správy o činnosti 
komisií: 
Za: 10 (Ing. Belica, Mgr. Kováč, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, p. Makovník, Ing. Bencová, Mgr. 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, p. Rybár, MUDr. Trnovská) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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p. starosta opätovne pozval prítomných na odhalenie pamätnej tabule na cintoríne v Sučanoch. 
 
Ing. Bencová poukázala na nezrovnalosti týkajúce sa Programového rozpočtu obce Sučany. Opýtala 
sa na mail týkajúci sa výtlkov ciest v obci. 
 
p. starosta odpovedal, že na uvedený mail p. Balkovi odpovie v zákonom stanovenej lehote.  
 
p. prednosta odpovedal, že výtlky na ul. Hurbanovej boli dané na opravu, neboli zrealizované. 
Uviedol, že robí passport výtlkov v obci s fotografiou, označením, GPS súradnicami.  
 
p. starosta povedal, že sa prevezmú kvalitne vykonané práce, ostatné nie. 
 
  
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za konštruktívne jednanie a 
zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
                                             

 

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

 

 

    .......................................................           .............................................. 

                                        Ing. Peter Belica    Bc.  Ján Adamovský 
                    o v e r o v a t e ľ                   o v e r o v a t e ľ  

 

 

                                .......................................................           ..............................................

              Mgr. Vladimír Olbert               Ing. Vladimír Plžik 

         prednosta obecného úradu        starosta obce 
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P r e z e n č n á       l i s t i n a  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 24.10.2018 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu  
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka (ospravedlnená) 

      
 
P o s l a n c i :     

1. Mgr. Veronika Ďaďová   
2. Martin Rybár  
3. Ing. Eva Bencová  
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
6. Mgr. Róbert Kováč 
7. Jaroslav Makovník  
8. Bc. Ján Adamovský  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (ospravedlnený) 
10. Ing. Ján Jamriška 
11. Ing. Peter Belica  

 
Ostatní prítomní:  
Viera Jašeková  -   zapisovateľka 
Mgr. Eva Belicová  -    právna zástupkyňa obce 
Ján Chorvát 
Ján Boka 
Maroš Chmúrny 
Ľubomír Špirko 
Rudolf Korčeková 
Libor Čech 
Ctibor Matula 
Brija Ján 
p. Kočalka 
Špirko Tibor 
Matula Miroslav 
 
 
 


